

《初中英语作文万能模板开头结尾20句》

在初中阶段，英语写作是非常重要的部分，而掌握一些基本的初中英语作文万能模板，可以大大帮助提升作文成绩。熟背这些模板，只要运用得当，不仅能节省时间，更能提升作文质量，让英语表达更流畅、更有深度。

开头段落模板：

1. As we all know, [topic] is a significant issue that deserves our full attention.

众所周知，[主题]是一个值得我们密切关注的重要问题。

2. With the development of society, [topic] has become increasingly prominent, 引发了许多热烈的讨论。

3. In recent years, [topic] has been gaining more and more attention from the public, 近年来，[主题]越来越受到公众的关注。

4. It is not an overstatement to say that [topic] plays a pivotal role in our lives.

毫不夸张地说，[主题]在我们的生活中起着关键性的作用。

5. [Topic] is not just a concern for a few individuals; it affects the entire society.

[主题]不仅仅是少数人的担忧;它影响着整个社会。

6. The issue of [topic] has sparked intense debates among people from all walks of life.

关于[主题]的问题已经在社会各界引发了热烈的讨论。

7. [Topic] is a complex issue that is influenced by various factors.

[主题]是一个受到各种因素影响的复杂问题。

8. There is no denying that [topic] has a profound impact on our society.

不可否认，[主题]对我们的社会产生了深远的影响。

9. The time has come for us to address the issue of [topic] and find effective solutions.

解决[主题]问题的时候已经到了，我们需要找到有效的解决方案。

10. It is of great importance for us to understand and address the challenges posed by [topic].

理解并解决[主题]带来的挑战对我们来说非常重要。

结尾段落模板：

1. In conclusion, [topic] is an issue that we cannot ignore.

我们可以得出结论，[主题]是我们不能忽视的问题。

2. [Topic] deserves our full attention and efforts to address it.

[主题]值得我们全力以赴去关注和解决。

3. It is up to us to take action and work together to tackle the challenges of [topic].

解决[主题]挑战取决于我们采取行动，携手合作。

4. Only through our collective efforts can we hope to find effective solutions to [topic].

只有通过我们共同的努力，我们才能希望找到解决[主题]的有效方法。

5. The future of our society depends on how we address the issue of [topic].

我们如何解决[主题]问题，决定了我们社会的未来。

6. Let us remember that every small effort towards addressing [topic] counts.

让我们记住，解决[主题]问题的每一个小努力都很重要。

7. With a collective effort, we can overcome the challenges posed by [topic] and build a better future.

通过集体努力，我们可以克服[主题]带来的挑战，创造更美好的未来。

8. It is our responsibility to take action and ensure a sustainable future for our society by addressing [topic].

通过解决[主题]，采取行动并确保我们社会的可持续发展，是我们每个人的责任。

9. By working together, we can make a significant difference in addressing the issue of [topic].

通过合作，我们可以在解决[主题]问题上取得显著的成就。

10. Let us join hands to tackle the challenges of [topic] and build a brighter future for all.

让我们携手解决[主题]问题，为所有人创造一个更光明的未来。

